
Odgovor
na vprašanje

S R E D I decembra lani ,je
zbor občanov krajevne kon-
ferencc SZDL Hinko Smre-
kar zaprosil odbornika Skup-
ščine občine Ljubljana-šiška
tovariša Janeza Zlatnerja, naj
postavi odborniško vpraša-
nje o porabi sredstev, ki so
bila predvidena z lanskim ob-
činskim proračunom za ko-
munalno ureditev Štefanove,
Železnikarjeve in Verovškove
ulice. Odbornik Zlatnar je na
svoje vprašanje dobil nasled-
nji odgovor sklada za komu-
nalno urejanje zemljišč obči-
ne Ljubl.jana-šiška:

»V letu 1967 je Sklad za
komunalno urejanje zemljišč
res predvidel ureditev kolek-
tivnih komunalnih naprav v
Štefanovi, železnikarjevi,
Drenikovi in Verovškovi uli-
ci.

Znano je, da Sklad na svo-
jem žiro računu nima v za-
četku Ieta na razpolago vseh
sredstev za kritje planiranih
investicij, pač pa se izdatki
krijejo od priliva sredstev, ki
jih vplačujejo posamezni in-
vestitorji. Trošenje sredstev
in prioritetni vrstni red urav-
nava upravni odbor Sklada.
Glede na to je bilo določeno,
da se ta dela pričnejo pozno
jeseni. V ta namen je blia
sklenjena pogodba z izvajal-
cem del »Slovenija-ceste«,
vendar izvajalec ni pričel z
delom zaradi nastopa hudega
mraza.

Obveznosti Sklada iz leta
1967 se prenesejo v plan za
leto 1968 v enakih zneskih in
jih bo Sklad takoj z nasto-
pom ugodnega vremena začel
izpolnjevati.

Denar torej ni šel nikamor
in bo namensko uporabljen.
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